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Mignon Gijzen - Schaap 
 
Ik ben Mignon Gijzen – Schaap, 47 jaar en ik woon in Heemskerk.  
Ik ben getrouwd met Henk Gijzen. Samen hebben wij 2 kinderen. Femke van 12 jaar 
en Sven van 9 jaar.  
 

We vinden het gezellig om met de kinderen dingen te ondernemen zoals: lekker 
fietsen, wandelen, dagjes weg en op vakantie met de caravan.  
We gaan met Sven ook op zaterdag naar zijn voetbalclub voor een wedstrijd.  
 

Femke woont op Harteheem op 't Veer 1A (de kinderwoning). Hier woont zij sinds 
maart 2021.  Femke heeft dagbesteding op het Duinhuis.  
Hoewel het voor Femke niet altijd mogelijk is om mee te gaan, proberen we haar zo 
vaak mogelijk mee te nemen en bij het gezinsleven te betrekken.  
Femke is regelmatig thuis. 1 weekend in de 14 dagen en elke dinsdagavond om 
gezellig met ons en opa en oma te eten en op donderdag ga ik met haar 
zwemmen. Het weekend dat zij niet thuis is halen we haar een dagdeel op om wat 
leuks te doen en bij ons te eten.  
 

In het dagelijks leven werk ik met veel plezier  (24 uur per week) als MBB-er 
(medisch beeldvormings- en bestralingsdeskundige) op de afdeling radiotherapie 
van de Noordwest Ziekenhuisgroep in Alkmaar Hier ben ik verantwoordelijk voor 
zowel de voorbereiding als de uitvoering van de bestralingen en het begeleiden 
van de patiënten. Ik heb als extra taak op de afdeling het onderwerp kwaliteit van 
zorg. Ik werk hier sinds januari 1999.  
 

In mijn vrije tijd wandel en fiets ik graag. Eenmaal per week doe ik aan Pilatus en ik 
sta regelmatig als vrijwilliger in de kantine van de voetbalclub van mijn zoon.  
 

Ik zit in de centrale vertegenwoordigersraad omdat ik het belangrijk en interessant 
vind om te weten wat er speelt binnen de Hartekamp Groep. Ik vind het belangrijk 
dat de zorg voor de cliënten zo goed mogelijk is geborgd.  Zeker in een tijd waarin 
de sector onder grote druk staat door personeelstekorten. Ik wil proberen mee te 
denken in mogelijkheden.   
De doelgroep moet binnen de samenleving meer op de kaart komen. Op dit 
moment is het helaas vaak de groep die makkelijk vergeten wordt. Er is nog een 
hoop werk te verzetten om tot een inclusievere samenleving te komen.  
 

Verder ben ik vanuit mijn eigen werk en vanuit de zorg voor Femke redelijk op de 
hoogte van de wetgevingen.  
 

Ik hoop in de CVR en mijn steentje bij te kunnen dragen aan kwalitatief goede zorg 
voor de cliënten.   


